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I våre to barnehager vi dette gå utover satsingen på å heve/oppretholde kvaliteten i barnehagene. 
Vi har jobbet målretta med å oppmuntre ansatte til å ta fagutdanning eller barnehagelærer utdanning. Dette for å sikre
en høy kvalitet  på barnehagetilbudet
Vi må nå kutte i vikar budsjett, vedlikehold og kompetanse tiltak for ansatte. Dette vil høyst sannsynlig  vil gå utover
kvaliteten. Når vi må redusere vikarbruk vil det føre til større slitasje på ansatte som står på dagen lang for å tilby et
godt  pedagogisk tilbud til barna. En følge av dette kan bli en lavere kvalitet på tilbudet.

Dette oppleves som et svik mot barn, foreldre og ansatte som har stått på spesielt i Korona tiden. Så mye er vår
innsats  verdt.

Ann-Sissel Krakeli Daglig leder 
Romerike barnehager Sa, Solhaug og Varden

Sendt fra min Samsung Galaxy-smarttelefon.


